

by / par: Horizon Furniture

## MAXX STAXX™

*stacker  
empilable*



by: Horizon Furniture

## Introducing the new MaxX StaxX™ from our Activ™ Series

MaxX StaxX™ is ideal for meeting rooms, offices and reception areas, cafeterias, lecture halls and just about anywhere. The seat and backrest are made from fibre reinforced molded polypropylene for exceptional durability and ease of cleaning. Finished in black with a 4 leg, elliptical, powder coated black base. Add comfort and elegance with the upholstered seat option. Choose from our vast selection of in stock fabrics.

## Voici la chaise empilable MaxX StaxX™ de la série Activ™

La série MaxX StaxX™ est idéale pour les salles de réunion, les bureaux ou les aires d'accueil tout comme pour les établissements alimentaires, les salles de cours ou ailleurs, selon vos besoins. L'assise et le dossier en plastique moulés offrent une durabilité exceptionnelle et un nettoyage facile. Ajouter du confort et l'élégance avec une assise rembourrée. Choisissez parmi notre vaste choix de tissus en inventaire.



**A-118** Black polypropylene  
Polypropylène noir



**A-118B** Bar stool height / Chaise de bar



**A-118A** Black polypropylene with arms  
Polypropylène noir avec accoudoirs



**A-118-US** Upholstered seat  
Assise rembourrée

### Standard Features:

- Casters or non-marking glides
- Fibre re-inforced molded polypropylene
- Fabric option on seat
- Black elliptical frame base
- Optional armrests
- Integrated handle
- Stacks 15 high

### Caractéristiques:

- Disponible avec roulettes ou patins
- Plastique moulés renforcé de fibres
- Tissu facultatif sur l'assise
- Base elliptique noir
- Disponible avec ou sans accoudoirs
- Poignée intégrée
- Empilement de 15 chaises

### Specifications:

Back Height - 13.75"  
Back Width - 16.75"  
Seat Height - 17.25"  
Seat Width - 17.5"  
Seat Depth - 15.25"  
Cubic Ft. - 7  
Weight - 14 lbs

### Spécifications:

Hauteur dossier - 13,75 po  
Largeur dossier - 16,75 po  
Hauteur siège - 17,25 po  
Largeur siège - 17,5 po  
Profondeur siège - 15,25 po  
Pi Cu - 7  
Poide - 14 livres



MaxX StaxX™ can be stacked on the available dolly. 12 upholstered, 15 un-upholstered.

MaxX StaxX™ peuvent être empilés sur le chariot disponibles. 12 rembourrés, 15 non-rembourrés



MaxX StaxX™ is available in many different colour combinations. Minimum quantities and longer lead times may apply.

MaxX StaxX™ est disponible en nombreux combinaison de couleur différents. Quantités minimales et des délais plus longs peuvent s'appliquer.